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NÄRVARANDE: Susanne Eberstein, ordförande 
Michael Lundholm, vice ordförande 
Caroline Helmersson Olsson  
Olle Felten 
Hans-Birger Ekström 
Anders Karlsson 
Roger Tiefensee 
Agneta Börjesson 
Catharina Bråkenhielm   
Elisabeth Björnsdotter Rahm 
Oskar Öholm 
 
Tommy Waidelich 1 – 5g 
Ann-Kristine Johansson 1 – 5i 
Mikael Eskilandersson 
Carl B Hamilton 
ClasGöran Carlsson 
Karin Nilsson 
Esabelle Dingizian 1 – 5j 
 
Kerstin af Jochnick      
Per Jansson  
Cecilia Skingsley 
Mikael Apel 1 – 4a 
Pether Burvall 5e 
Heidi Elmér 5f – g  
Ann Fridell 5h – i 
Eric Frieberg 5h – 6  
Mårten Gomer 5h – i 
Kerstin Hallsten 1 – 5a 
Marie Hesselman 5j 
Christina Jacobsson 5d 
Leif Jacobsson 5h – i 
Maria Johansson 5f – g  
Eva Julin 
Josefin Ljung 5f – g  
Carl-Fredrik Pettersson 5b 
Olof Sandstedt 1 – 5a 
Lena Strömberg 5b 
Maria Svalfors 
Britt-Marie Svensson 5f – g  
Åsa Sydén 
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Åsa Söder Nilsson 5c 
Lisa Tilly 5f – g  
Christina Wejshammar 5h – i  

§1. Sammanträdet öppnas 
Ordföranden Susanne Eberstein hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§2. Godkännande av dagordningen 
Den föreslagna dagordningen godkändes.  

§3. Justering av protokoll 
Protokollet från den 5 maj 2017 justerades. 

§4. Ordförandens och vice ordförandens rapporter 
a) Mikael Apel, avdelningen för penningpolitik, anmälde riksdagsskrivelse 2016/17:286 

om finansutskottets betänkande 2016/17:FiU24 Utvärdering av penningpolitiken 
2014–2016, protokollsbilaga A. 

b) Fullmäktige beslutade att ändra tiden för sammanträdet den 25 augusti 2017 till 
kl. 10.00 samt att sammanträdet den 15 december 2017 ska hållas i riksdagshuset. 

§5. Direktionens rapporter 
a) Vice riksbankschef Cecilia Skingsley informerade om Finansiell stabilitet 2017:1. 

b) Carl-Fredrik Pettersson, avdelningen för marknader, informerade om utvecklingen 
på de finansiella marknaderna. 

c) Åsa Söder Nilsson, stabsavdelningen, lämnade en statusrapport från projektet 
Riksbanken 350 år, protokollsbilaga B. 

d) Christina Jacobsson, avdelningen för verksamhetssupport, informerade om 
resultatet från Riksbankens medarbetarundersökning 2017. 

e) Pether Burvall, stabsavdelningen, informerade om verksamhets- och budget-
uppföljning för tertial 1 2017. 

f) Maria Johansson, avdelningen för marknader, informerade om finansiell tillgångs-
förvaltningen under tertial 1 2017. Maria nämnde även att fullmäktige fått utskickat 
direktionens beslut om uppdatering av Investeringspolicy samt uppdaterade Regler 
för Penning- och valutapolitiska transaktioner samt Värdepappersportfölj i svenska 
kronor. 

g) Britt-Marie Svensson, stabsavdelningen, informerade om RISK- och ISK-rapporter för 
tertial 1 2017. Britt-Marie nämnde även att fullmäktige fått utskickat direktionens 
beslut om uppdatering av Finansiell riskpolicy och direktionens riskregler. 

h) Mårten Gomer, avdelningen för betalningssystem och kontanter, informerade om 
direktionens beslut om upphandling av sedlar. 
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i) Leif Jacobsson, avdelningen för betalningssystem och kontanter, lämnade en 
statusrapport kring sedel- och myntutbytet. Leif nämnde även att fullmäktige fått 
utskickat direktionens beslut om uppdaterade föreskrifter om Inlösen av sedlar och 
mynt. Fullmäktige lyfte åter frågan om allmänhetens svårigheter att i vissa fall göra 
sig av med sina gamla mynt. 

j) Marie Hesselman, avdelningen för penningpolitik, informerade om en kommande 
riksbanksstudie om Riksbankens erfarenheter av att publicera reporänteprognoser. 
Marie nämnde även att fullmäktige fått utskickat direktionens beslut om 
Föreskrifter för instituts rapportering av krediter. 

k) Chefsjuristen Eric Frieberg, stabsavdelningen, anmälde direktionens remiss-
yttranden Ett utökat avgiftsuttag till resolutionsreserven samt Ytterligare verktyg för 
makrotillsyn. 

§6. Sammanträdet avslutas 
Ordförande önskade alla en skön och trevlig sommar och förklarade därefter sammanträdet 
avslutat. 

 

Vid protokollet  

 

 

Maria Svalfors   

Justeras 

 

 

Susanne Eberstein 
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